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Iet op uw

"Opheffingsuitverkoop
Een  Gerard Janssen, vanaf het allereer-
ste begin van het Winkelcentrum Coevering zo
vertrouwd aanwezig, opeens weg. Een grote
lege plek in het hart van ons zo fraaie koopcen-
trum. En het is  de derde leegstaande ruimte......
Dat Is best een
Want een goed geoutilleerd en qua assorti-
ment gevarieerd winkelaanbod is voor het
woon- en leefklimaat van elke wijk van de aller-
grootste betekenis. Dit is ook voor de Coevering.
Natuurlijk: je bent als wijkbewoner niet verplicht
je inkopen in het eigen winkelcentrum te doen.
Maar is het gek om -juist ook in je eigen belang-
waar mogelijk de klandizie primair aan het
eigen koopcentrum te gunnen ? Want zeker op
wat langere termijn kunnen de belangen van
koper  verkoper soms heel wel

de



Agenda
 f!

 in Wijkkrant Coevering.
» Wat doet Logo deze maand?
« Zijn er nog belangrijke competitiewedstrij-

den van de Mast?
« Heeft de Bridgeclub een groot evenement

op de agenda staan?
» Zijn alle Jeu de Boules activiteiten al ge-

weest dit jaar?

Brengt november of december geen enkele
sportieve activiteit in de Coevering? En wat gaat
er allemaal in januari gebeuren op sportief
bied?

Agenda biedt uitkomst.

In iedere uitgave van de Wijkkrant Coevering
een agenda met sportieve evenementen.

Op deze wijze kunt u uw sportvereniging of
-club op een gratis sportieve wijze presenteren
aan alle

Kopij op
Op 15 december verschijnt de eerstvolgende
Wijkkrant. Kopij moet binnen zijn uiterlijk 8 no-
vember aanstaande.
Stuur uw  aan:
Wijkkrant Coevering  Dreef,
Winkelcentrum Coevering. AV

O die
 dag zijn ze paraat: de wijkbewoners die

hun "buren" willen helpen met klusjes, bood-
schappen en eventueel vervoer. Een telefoontje

 De Dreef  je wordt

Veel vraag is er voor de vrijwilligers die zich op-
gegeven hebben niet. Dat kan een goed teken

 maar het kan ook betekenen dat mensen
die tijdelijk hulp nodig hebben de weg niet
weten. En dat zou jammer zijn!

Daarom (misschien) ten
bel als u met een probleem zit en niet in
staat bent daar zelf een oplossing voor te vin-
den. De hulp is gratis, alleen voor het autover-
voer wordt een kleine onkostenvergoeding
gevraagd.

Bel tussen 9.30 en  naar De Dreef 856844
en er is iemand die u te woord staat en een
oplossing probeert te vinden.

Wilt u als vrijwilliger ook meedoen aan de
burenhulp, bel dan ook of loop langs bij de
beheerder. de

Wijkkrant



50
viert 25 -

 krijgt het weer dat je
Als dat ooit opging was het wel op zaterdag 3
september  toen de
 Coevering 50  (  Bosrand en

 haar 25-jarig bestaan vierde.

Regenachtig weer in de voorgaande dagen;
en op de dag zelf kon het ook nog alle kanten
op. De familiefietstocht over de Strabrechtse
Heide, waarvoor zo'n 110 personen hadden
ingeschreven, vond plaats bij een meer dan
stevige bries en grijze luchten. Maar toen, na
de kinderspelen ( 25 deelnemers ), rond zes
uur zo'n 250 Oost - Coeveringers zich met
hun zelf meegebrachte tafels en stoelen voor
de barbecue installeerden, viel de wind stil en
brak de zon op volle kracht door over het

 De volgende dag was het weer re-
gen

Het werd dank zij de weergoden dan ook een
zeer geslaagd zilveren festijn. Prima eten, billij-
ke drankprijzen maar vooral: samen met je
buurtgenoten bijkletsen over vroeger en nu
(recente vakantie, kinderen, ouders,etc).
En voor de nieuwkomers was het uiteraard
een uitgelezen mogelijkheid om lekker infor-
meel met straatgenoten kennis te maken.

De  troubadour Ted Janssen zorg-
de met zijn Brabantse  nog voor wat ex-
tra ambiance. De  was dan wel niet
nieuw, maar voldeed nog steeds uitstekend.

Tijdens de  moesten de deelnemers
ook een limerick over 'Coevering  pro-
duceren.

Het leverde gevarieerde reacties op waarbij
ook de politiek niet ontbrak:

'Coevering 50 zetje beste  veur,
zodat de wegenruit niet komt voor onze deur'

De prijs voor het beste dichtsel ging echter
naar de familie van der  die volgens de
jury de sfeer van de buurt perfect karakteri-
seerde:

 en twintig jaar
heeft een groep mensen beleden:
wij willen hier wonen
met dochters en zonen
En nog steeds zijn we  't besteden!

Zo waren in de geest ook de winkeliers nog
even op het feest aanwezig.

is

De oproep in de Wijkkrant om alleenstaanden
uit de wijk in de gelegenheid te stellen elkaar te
ontmoeten, sloeg aan. Vijf dames (hé waarom
geen heren?) kwamen op 12 september
nieuwsgierig een kijkje nemen wat dit wel moest
voorstellen.

Onder het genot van een kop koffie en thee was
het even aftasten geblazen. Uit het gesprek
bleek dat alle dames genoeg ideetjes hadden
om deze aktiviteit verder uit te bouwen.

Eén ding staat vast: de groep wenst niet meer
aangeduid te worden met alleenstaanden, maar
met alleenwonenden in de wijk Coevering, want
'alleenstaand' kan verkeerde gedachten wekken
en dat moet natuurlijk niet.

Vijf mogelijke leden is een leuke start, maar uit-
breiding geeft meer mogelijkheden en schept
een grotere band.

Dus er is geen gemiste kans als u zich nog op-
geeft. Leeftijd speelt geen rol.

Opgeven kan bij Hannie Beer (tel.856208)

Doen dus! de

Wijkkrant Coevering
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de

en daar waren de reacties:
(helaas nog geen voorstel voor een betere
naam voor de  maar dat komt misschien
nog wel!)

 Zaterdag  september.
Glascontainer aan de Bosrand-kant Winkel-
centrum Coevering. Drie gaten zijn vol, de
overige zes bieden nog volop ruimte voor ont-
vangst van statiegeldloze flessen. Toch di-
verse flessen bovenop de container. Harde
wind, dus sommige er reeds van afgewaaid.
Glasscherven op de grond, kleine kinderen in
de buurt.
Het toppunt staat echter op de grond: een gi-
gantisch grote doos vol met drankflessen.
Dure  er zijn zelfs nog enkele volle
flessen wijn bij van een zeer gerenommeerd
huis en oude jaargangen (1975 en zo). Als
nog een béétje verantwoordelijk burger gooi
je de ruim 30(!) flessen (inclusief de volle) dan
maar zelf in de container. Echter wel met de
bijgedachte: dure wijnen en andere prijzige
dranken savoureren een teken van bescha-
ving? Kennelijk toch niet voor iedereen.

è Het uitlaten van honden is een terugkerende
bron van ergernis. Er komen zelfs berichten bin-
nen van grote woordenwisselingen tussen de
bezitters van honden en vaders die met hun kin-
deren ergens op een trapveldje spelen.

4 In het Eikenlaantje achter de Bosrand zijn
enkele z.g.  paaltjes die
moeten verhinderen dat er  in het laantje
gaan rijden, verdwenen, Wil hij, denk niet dat
het een zij is, deze terug plaatsen ?

é Het storten van vuil bij de containers van de
flats is iets dat schijnbaar niet netjes kan. Zeker
met harde wind waait veel vuil (zwerfvuil) het
bos in.

é De markt op het Evenementen Plein was een
groot sukses. Waar komt die naam 'Evenemen-
ten Plein' eigenlijk vandaan? Iemand vond dat
er veel te weinig

4 Zou het niet goed zijn begin januari een Nieuw-
jaars-receptie te gaan houden in 'De  Een
vriendelijk begin voor velen kan in alle opz-
ichten heel plezierig werken.

de schoen De

 koor

Een aantal maanden geleden is er in Geldrop
een vrouwenkoor opgericht. Het koor bestaat
momenteel uit 20 leden en staat onder
deskundige leiding van de dirigente

We repeteren elke woensdagavond van half
acht tot negen uur, in de Dreef. Op dit moment
zijn we enthousiast aan het werk om met de
Kerst een sfeervol optreden te kunnen verzor-
gen. Wat het overige repertoire  zijn we
nog zoekende. Wel zou het fijn zijn als er nog
wat vrouwen zich bij ons willen aansluiten om
wat meer variatie in stemmenmateriaal te krijgen.
Als U belangstelling heeft kunt U vrijblijvend een
repetitie bijwonen of telefonisch contact opnemen
met onderstaande personen:

850710.
Wijkkrant Coevering
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 denken de mensen wel eens anders: het poli-
tiebureau is nooit dicht ook al is het gesloten".
Een beeldende zin uit de mond van politiecom-
missaris  van de afdeling

De toelichting volgt prompt en met enige na-
druk: "Tot tien uur 's avonds is het bureau aan
de Laan der Vier Heemskinderen fysiek be-
mand. En daarna komt elke telefonische mel-
ding automatisch op de dienstdoende plek
terecht. Indien nodig komt de politie ook
dellijk bij de mensen thuis.

 is echt nog steeds 24 uur politiezorg".

Als goede chef is Achten er duidelijk veel aan
gelegen om organisatie en functioneren van zijn
korps helder  het voetlicht te krijgen. Wat

 de politie  waar liggen haar
 en welke bijdrage wil/kan zij le-

veren in het kader van de Sociale Vernieuwing
Coevering? Verslag van een uitvoerig gesprek
op het bureau.

Loketten op
Henk Achten  Brabander van geboorte,
werkte na zijn opleiding op de Politieacademie
van 1977 tot 1993 in diverse functies bij de
Eindhovense gemeentepolitie.  oktober 1993
werd hij chef van de

 Achten: "Onze afdeling ligt
tussen Eindhoven en Helmond en biedt dus
zowel in positieve als negatieve zin alle werkas-
pecten waarvoor je als politieman bent op-
geleid. Voor het bedienen van onze regio heb ik
de beschikking over 66
en 20 vrijwilligers.  is
een relatief compact gebied dat zodoende ook
voldoende snel vanuit alle hoeken te bedienen
is. Door de moderne data-apparatuur aan boord
van onze voertuigen zijn wij steeds minder
reaugebonden. 'Onze loketten zitten op
zo kun je stellen. En een politieagent(e) kan
buiten het bureau nu eenmaal meer doen dan
er binnen. Een kleinere bureaubezetting
betekent dus absoluut niet dat er minder politie-
zorg is".

Netwerkcoördinator.
De winst die uit die grotere mobiliteit wordt ge-
boekt wordt vooral benut voor meer surveillance
op  Daarnaast wil het korps ook meer
aandacht gaan schenken aan zogenaamd 'pro-
jectmatig toezicht' als gerichte inbraakcontrole,
bestrijding jeugdoverlast e.d. In het werkgebied
zijn daartoe 7 netwerkcoördinatoren aangesteld:
3 in Geldrop, 3 in Nuenen en 1 in
Voor de Coevering is dat Winn van den Bemt.
Zijn taak is om signalen uit de wijk op te pikken,
ze te inventariseren naar oorzaak en gevolg en
om vervolgens met daartoe geëigende instan-
ties naar oplossingen te zoeken.
Die instanties kunnen velerlei zijn:
de politie zelf, de gemeente, woningbouwvere-
nigingen, Centrum voor Maatschappelijke Dienst-
verlening, Centrum Alcohol- en Drugsverslaving,
kerken, buurtverenigingen ('De Dreef),

 Contact leggen en onderhouden met
al die instanties kost uiteraard de nodige tijd.

 burgers.
Achten daarover:  en gekend
dat is de taak van Van den Bemt  Initiatieven
ontplooien mag ook, maar het mag duidelijk zijn
dat bij de oplossing van problemen de politie
anderen nodig heeft. Dat inzicht is er niet altijd
geweest. Van huis uit was de politie nogal

 ingesteld:

 Coevering



'Er is iets mis en dat moeten  oplossen'. Maar
tegenwoordig staat  de zgn. 'integrale aan-

 voorop: waar mogelijk samen met anderen
de problemen gelijktijdig en gecoördineerd aan-
pakken.

Bij veiligheid rond het huis, buurtproblemen, mi-
lieuvervuiling etcetera mag van de burger bij-
voorbeeld best enige zelfredzaamheid worden
verlangd. Per straat of per wijk. Als je op wijk-
niveau een goed preventiesysteem kunt opzet-
ten heb je de politie ook minder nodig. In plaats
van 'loos  af te hard rijden kan die
haar tijd aan nuttiger zaken besteden. Bij de ge-
meente wordt momenteel bekeken of een proef
met een alarmeringssysteem via het kabelnet
zinvol is. Maar ook nu al zie je dat men in de
buurt ten aanzien van inbraakpreventie in de
vakantieperiode alerter is dan buiten de vakan-
tiepiek. Waarom daarover geen afspraken voor
het hele jaar  Wie durft tijdig bij
genoten aan de bel te trekken wanneer die voor
geluids- of  Als de
politie erbij moet komen is de zaak meestal al
geëscaleerd en komt het ook veel bedreigender
over. Een verstandige mate van sociale controle
via 'maatwerk' kan heel wat narigheid voor-
komen. Maar natuurlijk kun je niet alles voor-
bljiven en moet de politie soms gewoon repres-
sief of strafrechtelijk ingrijpen".

Achten stipt echter wel aan dat een gecoördi-
neerde aanpak niet altijd meevalt. "Met goede

 in woningen, straatver-
lichting, wegenstructuur, groenvoorzieningen en
woningtoewijzing kun je 'bij de bron' al veel
problemen voorkomen. Maar de afstemming en

coördinatie bij de verschillende diensten en in-
stellingen is nog niet altijd optimaal. Er wordt
echter wel aan gewerkt om de hokjesgeest te
doorbreken".

 het licht van het bovenstaande kwalificeert
politiechef Achten Sociale Vernieuwing als 'het
plegen van achterstallig onderhoud in de brede
zin van het woord'. De politie kan daarbij be-
hulpzaam zijn door vanuit haar inventarisatie
van problemen een richting voor oplossingen
aan te dragen. Achten heeft in dit verband best
enige verwachtingen van de  die
er aan komt. Diens signalen kunnen voor
netwerkcoördinator Winn van den Bemt een be-
langrijke informatiebron zijn en deze veel werk
uit handen nemen.
De plaatsbepaling van de politie samenvattend
zegt hij: 'Voor doorsnee politiezaken zijn wij te
allen tijde aanspreekbaar. Maar voor specifieke
straat- of wijkproblemen is het verstandiger de
bal te leggen op de  van het

 Coevering, huurders/eigenarenverenigin-
gen, De Dreef etcetera.

Sociale Vernieuwing is  primair een
zaak van de burgers zelf: 'Wat kunnen wij zelf
doen' In  van

Gevoel van
Politiechef Achten wil ook best iets kwijt over de

 van burgers.
"Dat is een heel persoonlijke  ik kan dat
niet voor iemand anders uitmaken. Regelmatig
een surveillanceauto zien rijden geeft de ene
persoon een gevoel van veiligheid.
Maar een andere denkt: 'Er is zeker iets aan de
hand'. Bovendien: hoe meer politie je inzet, hoe
meer er boven water komt. Dat zorgt ook ge-
makkelijk voor onveiligheidsgevoelens. Maar wij
hebben bewust gekozen voor openheid over
zaken waarmee wij geconfronteerd worden.
Het wekelijkse  in Midden-
standsbelangen zien wij bovendien ook als een
vorm van preventie: daar is op die manier inge-
broken, daar worden veel fietsen gestolen,
etcetera. Want de politie kan nu eenmaal niet
overal zijn en moet keuzen maken tussen be-
langrijke en minder dringende zaken".

 zie 9

Wijkkrant Coevering



-trouwerijen

-moeder en vader
-oma en opa

 en sara
-zomaar om uzelf te
verwennen

 enz.

tot
Tollen, jojo's, toeters

 knuffels,
kralen,  kaarsjes
met houders,
flguren,

kaasplankjes,
kaarsen, naamkaarthouders,
glazen  houten

 knikkers,
 sleutelhangers,

enz. enz.

Tevens depot
Kwaliteitsstomerij

WINKELCENTRUM
COEVERING  GELDROP

TEL: 040 -

Nijntje boekjes,
ambachtelijke kaarsen,

 openers, houten
figuren, briefopeners, miniaturen,
geurlampjes, keramische
sfeererlichting,

 bonbon
glazen met teksten, bekers,

rammelaars, spaarpotten,
 auto's en vliegtuigjes,

glazen vazen, geurolie, messing
hebbedingetjes, enz. enz.

te

BENEDEN  32

OPENINGSTIJDEN
 -

DL t/ra  - 22.00 uur
MAANDAG gesloten  feestdagen
TELEFOON
Telefonische bestellingen na  uur.

Rabobank Rendement

geld

•Uw

 Drs.
Drs. E.J. Broos

Winkelcentrum Coevering 4 - Geldrop
 854707

Geopend: maandag t/m  van 08.30-18.00 uur; zaterdag van
14.00 uur en van 17.00-18.30 uur. Zon- en  van 10.00-11.30

 van
Buiten  is de  voor spoedrecepten te bereiken
via  854707.



Ten aanzien van die keuzen stelt politiechef
Achten dat zedendelicten en geweldsmisdri-
jven de hoogste prioriteit krijgen. Echter: won-
inginbraken en autodiefstal/inbraak worden
persé NIET als kleine criminaliteit beschouwd.
En ook aan de 'ergerlijke' fietsendiefstal wordt
via een dadergerichte aanpak en overleg met
de NS (betere voorzieningen) stevig aandacht
geschonken.

Achten tot slot: "Wat de criminaliteit betreft mo-
gen wij in de
die onderdeel is van het regiokorps Brabant
Zuid-Oost, nog steeds niet mopperen.

De zaak is beheersbaar maar alert blijven is ab-
solute noodzaak. Daarbij hebben wij de hulp
van de burgers keihard nodig. Via de gewone
wegen en voor de Coevering speciaal via onze
netwerkcoördinator  van den
Bereikbaar op het

 Laan der

het

Stapje voor stapje krijgt het Eetpunt een ge-
zicht. Onderhandelingen met de Gemeente en
de stichting Gecoördineerd Open Bejaar-

 GOB) hebben ertoe geleid dat we in
het najaar een begin kunnen maken. Een aantal
vrijwilligers heeft zich bereid verklaard als
gastvrouwen op te treden en de maaltijden te
gaan serveren.

dat het eetpunt als activiteit onder de
verantwoordelijkheid staat van het GOB, dat
niet alleen over de nodige deskundigheid en er-
varing beschikt, maar ook de kontakten met het
bedrijf, dat de maaltijden klaarmaakt, onder-
houdt.

 dat het eetpunt bedoeld is voor
oudere mensen die door het GOB daarvoor
geïndiceerd (aangewezen) zijn, net als de
ouderen die van Tafeltje Dekje gebruik maken.

Daarnaast kunnen wijkbewoners in het kader
van de Sociale Vernieuwing tegen kostprijs
deelnemen aan de gemeenschappelijke mid-

Wat de  zal zijn, is nu nog niet bekend.
Belangstellenden die zich al opgegeven heb-

 krijgen zodra de prijs, de ingangsdatum en
de voorwaarden bekend zijn, bericht. Ook an-
dere belangstellenden kunnen met onder-
staande bon nog van hun belangstelling blijk
geven.

JA, ik wil  in  voor de
maaltijden die in het Eetpunt in De Dreef in
het  geserveerd gaan worden.

Naam
 Heer en

ik  de  dagen gebruik
maken:

 dagen van de week *)

ik heb wel/niet *)
(vetarm/zoutarm/vetvrij/zoutloos.

ik wil nog de volgende opmerkingen toevoegen:

 wat niet van toepassings is

Datum.

Wijkkrant



In ons nummer van mei  hebben wij reeds
melding gemaakt van de plannen om een ver-
bindingsweg te maken tussen de  en A 67.
Deze autoweg die direct ten oosten van het
Grote Bos - Herdersveld en Coevering zou
komen te liggen ' bedreigt' ons. De overlast van
geluid en stank is groot om nog maar niet te
praten over de slechte invloed op de gezond-
heid. Bovendien gaat een prachtig stuk
het uitloopgebied van  praktisch ver-
loren. Ook het villapark en de golfers bij de Ra-
zob zullen zeker erg veel hinder gaan ondervin-
den als de weg wordt aangelegd.

Rijkswaterstaat heeft onlangs, duidelijk ge-
stimuleerd door de gemeente Eindhoven, te
kennen gegeven een studie van de wegenstruc-
tuur opnieuw op te starten!

Nog niet zo lang geleden was er een nota
verschenen die ons in Geldrop deed vermoeden
dat men de noodzaak van een weg ten oosten

van Geldrop niet zo zag
Men had vergevorderde ideeën om de
bestaande wegen te verbreden. De "ruit om
Eindhoven" zou er voorlopig wel niet komen.

Maar door de HERopening van de discussie zijn
de 'gevaren' niet van tafel. Het probleem is alleen
maar erger geworden. Wij moeten ons realiseren
dat na 1996 de beslissing over de wegenstruc-
turen nauwelijks nog te beinvloeden is door de
plaatselijke gemeenten. De  met
een grote stem van Eindhoven beslist dan!

Het is dus zaak om op korte termijn actie te

Actie kan soms zinvol zijn in de vorm van bor-
 stakingen of wegblokkeringen enz.

Zinvoller lijkt om echte argumenten aan te
dragen die de beslissing kunnen beinvloeden.

De gemeente Geldrop heeft recentelijk bij de
discussie met Rijkswaterstaat aangegeven dat
mede onderzocht moet worden de mogelijkheid
een verbindingsweg ten westen van Eindhoven
of ten oosten van Helmond. Deze 2 nieuwe

._
 STIPHOUT
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tracé's geven dan meteen invulling aan
noodzakelijk ontsluitingen van de grote indus-
trieparken bij Airport Eindhoven en ten oosten
van Helmond!

Het grote regionale vrachtverkeer is hiermede
erg gediend. Bovendien als de weg ten oosten
van Helmond zou komen te liggen geeft dat ex-
tra voordelen voor de verbinding met WEERT-
OSS (zie ons voorstel in de Wijkkrant van mei

Bijgaand kaartje laat zien hoe de kaarten liggen.
Als U nog meer details wilt weten kunt U con-
tact opnemen met de gemeente (ter visie ligt of
lag het concept voor de tracéstudie) Verder kunt
u informatie krijgen bij Rijkswaterstaat in Den
Bosch. Telefoon: 073 -  resp. 817752.

en toen......

Wat  U nu doen?
 Berusten in de bestaande contact
("och ik kan er toch niets aan doen - ze zullen
wel al beslist hebben of ze doen maar")

2. Gefrusteerd kankeren op anderen en ver-
der niet tot daden komen.

3. Of goede argumenten aandragen, die mee-
genomen kunnen worden bij de discussies.

Ons lijkt het laatste het beste.

'De  is afgetrapf, wie neemt hem over
en  een  voorzet om te scoren?

Voor reactie's kunt U terecht bij uw Wijkkrant,
die in eerste instantie wil coördineren.

 Op 30 augustus schreef een zekere
A. van Santvoord een artikel in het 'Eindhovens

 Hij is voorstander om maar niet
langer te praten maar om snel te gaan graven.
"Natuurgebied is er genoeg in het Dommeldal
en in de Kempen.
De auto's uit Deurne - Helmond en Mierlo moe-
ten maar zo snel mogelijk gebruik kunnen ma-
ken van de Oosttangent langs Geldrop", aldus
de auteur! Vraagt dit niet om tegenreacties?

HL

Het is alweer enige tijd geleden dat een deel
van onze wijk in actie kwam, om gezamenlijk
een aantal problemen op te lossen.
Dit resulteerde uiteindelijk in een bewoners-
comité. Dit  blijft actief om,
samen met u, onze wijk een beter leefklimaat te
bezorgen. Regelmatig vindt er overleg plaats
tussen het comité en  a de Gemeente
de Politie en woningbouwvereniging Goed
Wonen.

Inmiddels is er door de Gemeente aanzet
gegeven om meerdere bewonersorganisaties
actief te laten zijn met de bedoeling dat deze
gezamenlijk overleggen om de problemen aan
te pakken in de gehele Coevering. Dat gebeurt
via de vereniging  Coevering.
Het  Coevering  maakt
deel uit van dit wijkoverleg.

Aan de bewoners van de
en
Wij zijn op zoek naar mensen die actief mee wil-
len doen in ons comité.
Indien u interesse hebt, graag even een bericht
naar onderstaand adres.

Bij volgende uitgaven van de Wijkkrant treft u
op deze pagina informatie aan over onze wijk
en tevens een overzicht en/of agenda van
lopende actiepunten.

Wij verheugen ons op uw medewerking!

Adres: Postbus  5660 AJ, Geldrop.
Wijkkrant 11
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een professionele hobbyist.
'Een uit de hand gelopen hobby'. Zo noemt Eric
Claes  eigenaar van de
in het Winkelcentrum Coevering, zijn onderne-
merschap in jeansmode. Maar dan wel een
hobby op grond van professionele
deskundigheid.
Als  in jeans (rayon
Limburg,  Zeeland en een stuk
België), weet hij letterlijk en figuurlijk wat er in
die wereld te koop is. in combinatie met de ge-
drevenheid van de ware hobbyist is dat ui-
teraard een stevige basis voor zijn twee winkels
in Geldrop en Eindhoven.
'Zakendoen' was Eric Claes van huis uit niet
vreemd.  hadden we een groothandel in

 en garnituren. Maar daarvoor had ik
geen enkele interesse.
Na een baan  de
kwam echter toch het zakelijke weer naar
boven: een  in Heerlen.

Contact met de jeanswereld leidde tot een
vertegenwoordigersschap in die wereld. Op
zoek naar woonruimte in Eindhoven kwamen wij
een woonhuis annex winkel tegen. En zo is het
gekomen".
DAF
Vanaf  in Eindhoven - in het Winkelstraatje
(eigennaam) bij de Roostenlaan - startte Eric
Claes in september  in de Coevering.
"De start was prima, maar toen kwam de klap
van DAF. Daar heb ik, evenals het gehele
winkelcentrum overigens, het nodige van
geweten. Dat effect is nu wat  maar ik zit
met mijn zaak daardoor nog wel in de opbouwfase".

Eric Claes heeft in dit verband een

"Het Winkelcentrum Coevering wordt nog teveel
uitsluitend als wijkcentrum geprofileerd. Er

 gezien de kwaliteit van de winkels en de
gratis  nog steeds te weinig
mensen binnen. Daar moet wat aan gebeuren.
De bewoners van  moeten niet
alleen naar het centrum of naar Eindhoven
gaan, die moeten ook in de Coevering komen
winkelen. Met die intentie ben ik ook in de ac-
tiviteitencommissie van de winkeliersvereniging
gaan zitten".
Lengtematen.
Eric Claes' assortiment omvat kleding voor het
vrijetijdsgebeuren van kinderen en volwas-
senen. Hoofdmoot daarin vormen echter de
jeans: een grote keuze met daarin-belangrijk-
ook lengtematen voor zowel dames als heren.
Extra hoge voor dames, extra lage voor wat om-
vangrijker heren. Eric Claes constateert dat
steeds meer senioren jeans gaan dragen: van-
wege het gemak (er zijn zowel zomer- als win-

 en niet zelden ook liefdevol gepresst
door hun kroost dan wel vrouw. Goede advise-
ring is daarbij van groot belang. Want waren er
vroeger alleen een basis-, een wijd- en een
strak model, tegenwoordig is het aantal model-
len haast niet meer te overzien. Als vertegen-
woordiger van leveranciers die 'dicht op de
markt zitten' kan Eric Claes naar eigen zeggen
toch goed adviseren en snel leveren tegen een
goede  verhouding. Overigens vor-
men de jongeren daarbij een apart probleem.
Eric Claes: "Die zijn modebewust en gaan dus
naar Eindhoven om daar in speciaalzaken voor
het oog van vriendjes en vriendinnen merkjeans
te kopen. Maar laten ze ook maar eens regel-
matig bij ons binnen lopen; wij hebben ook een
prima collectie voor 15-20 jarigen met merken
als Jonny Q, BC,  No Excess, Califor-

 Scotch & Soda en On the
(Gezien de laatste  merken: wat let jongeren
te dorsten naar een spijkerbroek van Eric Claes?)

Eric Claes: Fervent sporter maar momenteel
wachtend op een ingrijpende rugoperatie met
gelukkig een grote kans op een volledig herstel.
En popelend om zowel als hoofdvertegenwoor-
diger als zelfstandig ondernemer er weer volop
tegen aan te kunnen gaan.

 Coevering 13



Het duurde even voordat ik het goed zag. Maar
nu durf ik het te zweren! Het gebeurde op het
Evenementenplein tussen de sporthal en het
winkelcentrum van de Coevering. Twee meisjes
van pakweg acht a negen jaar waren aan het
'hoela hoepen'.
Kent u dat nog? Herinnert u zich nog die tijd er-
gens in de 'sixties'? Hele volksstammen deden
het. Vooral jonge en soms ook wat oudere
lieden. Het was, schat ik, een echtpaar van rond
begin zeventig. Een te verdragen avondzon-
netje bescheen het gebeuren op een vriendeli-
jke wijze, alsof onze energiebron er zelf lol in
had. De man, ontspannen achterover leunend,
beschouwde het  en zei tegen zijn
metgezellin:  kunde gij nie
Kennelijk voelde ze zich niet al te zeer
aangesproken, want even rustig als gelaten
antwoordde ze: 'Mar gij  oew beste tijd ook
gehad! Gij zoudt er gegarandeerd in blijve as ge
met die  mee zoudt doen!'
'Ik durf te wedden van nie', was zijn reactie om
te vervolgen met 'ge wit goe  ik vruuger ver-
rekte goe kon rennen en gymnastieken.'
Even later kwamen de meisjes richting het
seniorenpaar en vertoonden recht voor hen hun

kunstjes. Ondertussen was wat meer volk op
het gebeuren afgekomen en de rake opmerkin-
gen in de zin van 'dat kan ik ook!' of  dat
zou ik nog wel eens willen doen' waren niet van
de lucht!
En toen gebeurde het! Onze Coeveriaan stond
op, liep op de jeugd af en vroeg langs zijn neus
weg: 'Mag ik ook eens? Ik durf te wedde da'k
nog kan!' De meisjes keken elkaar aan en dur-
fden niet te weigeren. De man wierp de hoepel
over zijn hoofd, hield het speeltuig vast en be-
gon de bekende bewegingen te maken. Ken-
nelijk viel het hem tegen, want het ding lag in

 op de grond.
'Ziede nie', hoorde we de vrouw
kunde vergete!'
'Wacht mar eens  was het bitse antwoord.
En opnieuw werd een poging ondernomen. Dit
keer lukte het  weliswaar nog wat houterig,
het ding om zijn lijf te houden. Na ampele
pogingen, ondertussen redelijk luid
aangemoedigd door de omstanders, hoepelde
hij d'r op los alsof hij nooit iets anders gedaan
had.
Zo maar een gebeurtenis op het Evenementen-
plein! Er bestaat ook nog iets anders als kleine
criminaliteit. Gelukkig maar! Die Coevering toch,
dacht ik, met een
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Jeugdpagina vanaf volgend nummer echt een
pagina van, voor en door jongeren. Twee jeug-
dige  gaan artikelen schrijven voor
de Wijkkrant.

Mogen wij ze even voorstellen: Sanne Appelhof
zit op 't Anker in groep 8; Pascal Stevens zit in
de eerste klas van het  College. In de
volgende Wijkkrant beschrijft Sanne hoe het
voelt om 'Oudste leerling' te zijn op de basis-
school en haar verwachtingen voor de toe-
komst. Pascal zal zijn pen gebruiken om aan
alle Coeveringers te vertellen wat zijn verwach-
tingen zijn en hoe het is een  te
zijn op een middelbare school. In de volgende
Wijkkrant staat hun verhaal.

 van
Als je leuke ideeën hebt voor de jeugdgpagina
schrijf dan een berichtje aan de jeugdredactie
van de Wijkkrant Coevering p/a  Winkel-
centrum Coevering. Pascal en Sanne zullen
dan bekijken of het in een van de volgende
nummers van de Wijkkrant "mee kan". AV

al een succes!

Op zondag 9 oktober jl. werd alweer voor de
vierde keer in successie een bijeenkomst
belegd waar geïnteresseerden in klassieke
muziek hun hart konden ophalen.

De aanwezigen genoten van zowel hun eigen
meegebrachte  en cassettes als van
de keuzes van de andere aanwezigen.

 u in de toekomst zin en tijd hebben om
mee te doen, dan bent u bij dezen van harte uit-
genodigd. Want, één ding staat vast: deze bij-
eenkomsten gaan door! Houdt u de aankon-
diging in bijvoorbeeld deze Wijkkrant en/of
denstandsbelangen maar goed in de gaten!
Wilt u telefonische informatie?
Jan Ramakers, één van de initiatiefnemers,
staat voor u klaar.Zijn telefoonnummer: 856434.

de van de

Olivier van Noort, zeeman en ontdekkingsrei-
ziger, is in 1558 of 1559 in Utrecht geboren. Hij
werd door  geldschieters in staat
gesteld een reis naar  te maken "bij zuid-
westen om".
Óp 2 juli 1598 voer hij uit met 4 schepen en in

 248 koppen. In november  kwam de
vloot voor  straat, maar ernstige
muiterij onder aanvoering van zijn
Jacob  van llpendam vertraagde de reis
aanmerkelijk.
Van Noort ontdeed zich van Jacob Claes door
hem op een onbewoond eiland achter te laten.
Pas op 29 februari  was de vloot door de
straat. Een van de schepen ging met de gehele
bemanning in een hevige storm verloren, twee
andere in een gevecht met Spaanse oor-
logsschepen bij de Filippijnen.
Met het enig overgebleven schip zeilde van
Noort langs de Molukken,  en de Kaap
naar de Nederlanden terug. Op 26 augustus

 dus ruim  na zijn  zette hij
met nog 45 man voet aan wal in Rotterdam. Fi-
nancieel voordeel had de reis nauwelijks op-

 maar als verkenningstocht had ze
betekenis,

want van Olivier Noort werd daarmee de eerste
Nederlander die een reis  aarde volbracht.

Later nam hij dienst in het Staatse leger, waarin
hij ondermeer als kapitein van een compagnie
voetvolk vocht tegen de Spanjaarden bij Duin-
kerken. Hij overleed op 22 februari 1627 in
Schoonhoven. SJ
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V

Geldrop

De gemeente heeft samen met het waterschap de Dommel de handen ineen
geslagen en een plan ontwikkeld om het  her in te richten. Het
herstel van stromend water en een optimale herinrichting van de oevers en
het beekdal is één van de  van de ingreep. Met de werkzaamheden
zal in april 1995 worden begonnen. Om de inwoners van Geldrop
hierover te informeren is op maandag 10 oktober een informatie-avond
georganiseerd.

Stromend water
Tot voor kort lag het accent  de Kleine Dommel op het zo snel
afvoeren van regenwater en rioofwater. Daarom werden de bochten in de
Kleine Dommel omstreeks  "afgesneden" en ontstond er een rechte,
brede beek. Van een stromende beek veranderde de Kleine Dommel in een
afvoerkanaal. De natuurlijke oevers en vochtige beekdalgraslanden
verdwenen. Weinig vissen en andere waterdieren maakten gebruik van de
beek. Door de Dommel weer te laten stromen, wordt de oude loop hersteld.
Daarnaast komt er bij de Sluisstraat een vispassage en wordt er in het
omringende groen extra  aangebracht. Daarnaast zullen de
wandel- en fietspaden in het Dommeldal geoptimaliseerd worden. De
gemeente vervangt al grote delen van het rioleringsstelsel en saneert de
overstorten waardoor vervuiling van de beek wordt

Het plan past ook in het kader van andere gemeentelijke plannen zoals de
ontwikkeling van "Centrum-oost" en de renovatie van de Sluisstraat en
Molenstraat. De Kleine Dommel blijft onder het complex "Van den Heuvel"
doorstromen.

Expositie in het

Vanaf donderdag 6 oktober kunt u in de hal van het gemeentehuis een
expositie bezichtigen over de herinrichting van het Dommeldal. Tekeningen
en foto's van de huidige situatie en hoe het er straks uitziet, kunt u vanaf
die datum tot  november bekijken.


